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Abstract (en)
[origin: EP0421600A1] Intermediates of the structural formula I, 11I, 1V, VIII, XI, or XIl, wherein said compound has an asymmetric center(s) as
indicated by the single asterisk (*) and the double asterisk (**) and wherein the compound is substantially free from compound(s) having the same
chemical structure but having other absolute stereochemical configurations at the asterisked carbon centers: <CHEM> or a pharmaceutically
acceptable salt thereof, wherein Ar represents phenyl, substituted phenyl, 3-thienyl, substituted 3- thienyl, 3-furanyl or substituted 3-furanyl; R
represents alkyl or cycloalkyl; R<1> represents H or alkyl; X represents chloro, bromo or iodo; X<1> represents OH, chloro, bromo, iodo or P<1>
where P<1> represents alkoxy-substituted phenyloxy, benzyloxy, substituted benzyloxy, acyloxy, alkylthio, phenylthio, substituted phenylthio or -
NHP<2> where P<2> is an amino protecting group; and P represents H or a hydroxy protecting group; and processes for making chemically pure,
enantiomeric antifungal compounds.

Abstract (fr)
Des intermédiaires dont la formule de constitution est (l1), (ll), (IV), (VIII), (XI) ou (XII), ou ledit composé possede un ou des centre(s)
asymeétrique(s) tel(s) qu'indiqué(s) par un astérisque (*) ou deux astérisques (**) et ol le composé est sensiblement dépourvu de composé(s)
ayant la méme constitution chimique mais possédant d'autres configurations chimiques absolues au niveau des centres carbonés marqués par un
astérisque, ou un sel acceptable en pharmaceutique de ceux-ci, ou Ar représente phényle, phényle substitué, 3-thiényle, 3-thiényle substitué, 3-
furanyle ou 3-furanyle substitué; R représente alkyle ou cycloalkyle; R1 représente H ou alkyle; X représente chloro, bromo ou iodo; X1 représente
OH, chloro, bromo, iodo ou P1 ou P1 représente phényloxy substitué par alkoxy, benzyloxy, benzyloxy subsitutué, acyloxy, phénylthio, phénylthio
substitué ou -NHP2 ol P2 est un groupe protecteur amino; et P représente H ou un groupe protecteur hydroxy, et procédés de fabrication de
composés antifongiques énantiomeéres et chimiquement purs.
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